
Zápis z 15. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 13. 11. 2019 

 

Místo konání:  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek:  17.00 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

 Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, 

Omluveni: -  

Neomluveni: - 

Hosté: -. 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Jan Jaroš, Petr Šíma 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Dispozice s pozemky 

3. Investiční záměry MŠ Cvrček Strážkovice 

4. Územní studie Řevňovice „B14“ 

5. Žádost o příspěvek 

6. Svoz PDO v roce 2020 

7. Plán kulturních akcí na ro 2020 

8. Návrh Rozpočtu MŠ Cvrček Strážkovice na rok 2020 

9. Návrh Rozpočtu obce Strážkovice na rok 2020 

10. Návrh Rozpočtového výhledu na roky 2021-2022 

11. Úprava křižovatky III/15521 a MK Lomec-Střížov v místní části Lomec 

12. Veřejná schůze občanů obce Strážkovice 

13. Různé 

 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Jaroš a Petr Šíma 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

  

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 09.10.2019. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 14 ze 

dne 09.10.2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 



Bod 2. programu: Dispozice s pozemky 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na odkup části pozemku KN 137/1 pod místní 

komunikací u KD vše pro obec a kú Strážkovice. Na základě geometrického plánu číslo 

plánu: 843-224/2018 vypracovaného Ing. Karlem Mikou, Dobrá voda u Českých Budějovic 

odděluje se z parcely KN 137/1 ve vlastnictví manželů Ing. Václava Včeláka a Ing. Renaty 

Včelákové, České Budějovice parcela označená novým parcelním číslem KN 137/5 o výměře 

153 m2, vše pro obec a kú Strážkovice. Důvodem odkupu je, že v nově oddělované parcele 

vede část místní komunikace. Tuto komunikaci je nutné rekonstruovat. Celá komunikace musí 

být ve vlastnictví Obce Strážkovice za účelem podání žádosti o dotaci. Vlastníci parcely 

prodávají nově oddělený pozemek za cenu 350,- Kč/m2. Tato cena je pod cenou, za kterou 

byl pozemek zakoupen. Zastupitelstvo návrh odkupu pozemku projednalo a schválilo. 

Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít Kupní smlouvu s manželi 

Včelákovými, České Budějovice, na pozemek KN 137/5 o výměře 153 m2, vše pro obec a kú 

Strážkovice za cenu 350,- Kč/m2. 

Návrh usnesení 2a: Zastupitelstvo schvaluje odkup části pozemku KN 137/1 pod místní 

komunikací u KD Strážkovice, vše pro obec a kú Strážkovice. Na základě geometrického 

plánu číslo plánu: 843-224/2018 vypracovaného Ing. Karlem Mikou, Dobrá voda u Českých 

Budějovic odděluje se z parcely KN 137/1 ve vlastnictví manželů Ing. Václava Včeláka a Ing. 

Renaty Včelákové, České Budějovice parcela označená novým parcelním číslem KN 137/5 o 

výměře 153 m2, vše pro obec a kú Strážkovice za cenu 350,- Kč/m2. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít Kupní smlouvu 

s prodávajícími manželi Ing. Václavem Včelákem a Ing. Renatou Včelákovou, České 

Budějovice na pozemek KN 137/5 o výměře 153 m2, odděleného na základě geometrického 

plánu číslo plánu: 843-224/2018 vypracovaného Ing. Karlem Mikou, Dobrá voda u Českých 

Budějovic, z původní parcely KN 137/1 ve vlastnictví prodávajících, vše pro obec a kú 

Strážkovice za cenu 350,- Kč/m2. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Investiční záměry MŠ Cvrček Strážkovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu žádost ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice – Evy 

Svitákové o schválení investičních záměrů MŠ Cvrček Strážkovice k zařazení do Investičních 

a dalších priorit Strategického rámce MAP do roku 2023 ORP České Budějovice. Jedná se o 

projekty: 

a) Revitalizace zahrady a obnova původních dřevin – rozsáhlé vegetační a terénní 

úpravy, zázemí s krytou kuchyní a odpočinkovou zónou v předpokládané výši 

1.000.000 Kč 

b) Tradiční řemeslná dílna – vybudování učebny řemesel s keramickou pecí – 

rekonstrukce stávajícího prostoru v předpokládané výši 400.000 Kč 

c) Obnova vybavení IT – nákup výpočetní techniky (notebooky), tiskárny, interaktivní 

tabule, softwaru, výukových programů a proškolení v předpokládané výši 250.000 Kč 

d) Multifunkční školní zahrada – vybudování venkovní učebny s eko prvky na školní 

zahradě umožňující výuku 28 dětí v předpokládané výši 700.000 Kč a Zastínění 

venkovní terasy – žaluzie do jižních oken v předpokládané výši 400.000 Kč. 



Zastupitelstvo žádost projednalo a investiční záměry MŠ Cvrček Strážkovice schválilo 

k zařazení do Investičních a dalších priorit Strategického rámce MAP do roku 2023 ORP 

České Budějovice. 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo schvaluje investiční záměr MŠ Cvrček Strážkovice - 

Revitalizace zahrady a obnovo původních dřevin – rozsáhlé vegetační a terénní úpravy, 

zázemí s krytou kuchyní a odpočinkovou zónou v předpokládané výši 1.000.000 Kč 

k zařazení do Investičních a dalších priorit Strategického rámce MAP do roku 2023 ORP 

České Budějovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo schvaluje investiční záměr MŠ Cvrček Strážkovice - 

Tradiční řemeslná dílna – vybudování učebny řemesel s keramickou pecí – rekonstrukce 

stávajícího prostoru v předpokládané výši 400.000 Kč k zařazení do Investičních a dalších 

priorit Strategického rámce MAP do roku 2023 ORP České Budějovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3c: Zastupitelstvo schvaluje investiční záměr MŠ Cvrček Strážkovice - 

Obnova vybavení IT – nákup výpočetní techniky (notebooky), tiskárny, interaktivní tabule, 

softwaru, výukových programů a proškolení v předpokládané výši 250.000 Kč k zařazení do 

Investičních a dalších priorit Strategického rámce MAP do roku 2023 ORP České Budějovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3d: Zastupitelstvo schvaluje investiční záměr MŠ Cvrček Strážkovice - 

Multifunkční školní zahrada – vybudování venkovní učebny s eko prvky na školní zahradě 

umožňující výuku 28 dětí v předpokládané výši 700.000 Kč a Zastínění venkovní terasy – 

žaluzie do jižních oken v předpokládané výši 400.000 Kč k zařazení do Investičních a dalších 

priorit Strategického rámce MAP do roku 2023 ORP České Budějovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Územní studie Řevňovice „B14“ 

Předsedající předložila zastupitelstvu informace z jednání s pořizovatelem Územní studie 

Řevňovice „B14“ Ing. Šímovou. Zastupitelstvo předložené informace projednalo a vzalo na 

vědomí. 

Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo bere na vědomí informace z jednání s pořizovatelem Územní 

studie Řevňovice „B14“ Ing. Šímovou. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Žádost o příspěvek 

Předsedající předložila zastupitelstvu žádost organizace Prevent 99 z.ú., Strakonice, o 

příspěvek ve výši 6.884,- Kč na zajištění služeb pro osoby ohrožené závislostmi. 

Zastupitelstvo žádost projednalo a neschválilo. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo schvaluje žádost organizace Prevent 99 z.ú., Strakonice, o 

příspěvek ve výši 6.884,- Kč na zajištění služeb pro osoby ohrožené závislostmi. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: nikdo, Proti: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Miroslav Kápar, Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Zdržel se: nikdo 

Usnesení nebylo přijato 

 
Bod 6. programu: Svoz PDO v roce 2020 

Předsedající předložila zastupitelstvu Svozový plán firmy Marius Pedersen a.s. na svoz 

komunálního a separovaného odpadu pro rok 2020. Svozovým dnem bude čtvrtek, směsný 

komunální odpad se bude svážet 1x za 14 dní v liché týdny. BRKO se bude svážet v období 

duben – říjen 1x za 14 dní v sudé týdny, v zimním období pak 1x za 2 měsíce. Separovaný 

odpad bude svážen jednou za měsíc. Zastupitelstvo Svozový plán pro rok 2020 projednalo a 

vzalo na vědomí. Svozový plán na rok 2020 je přílohou č. 1 tohoto zápisu. Zastupitelstvo dále 

ukládá starostce obce pí Halamové informovat občany o Svozovém plánu na rok 2020 na 

úřední desce a elektronicky. 

Návrh usnesení 6a: Zastupitelstvo bere na vědomí Svozový plán firmy Marius Pedersen a.s. 

na svoz komunálního a separovaného odpadu pro rok 2020. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 6b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové informovat občany o 

Svozovém plánu na rok 2020 na úřední desce a elektronicky. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 7. programu: Plán kulturních akcí na rok 2020 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Plánu kulturních akcí na rok 2020 pořádaných 

obcí Strážkovice. Zastupitelstvo plán projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 7: Zastupitelstvo schvaluje Plán kulturních akcí na rok 2020 pořádaných obcí 

Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 8. programu: Návrh Rozpočtu MŠ Cvrček Strážkovice na rok 2020 

Předsedající předložila zastupitelstvu Návrh Rozpočtu MŠ Cvrček Strážkovice, příspěvkové 

organizace obce Strážkovice, na rok 2020, zpracovaný ředitelkou MŠ Cvrček Strážkovice 

Evou Svitákovou. Návrh rozpočtu je na straně nákladů ve výši 2.657.100,- Kč a na straně 

výnosů ve výši 2.571.100,- Kč. Zastupitelstvo návrh rozpočtu projednalo a schválilo. Návrh 

rozpočtu je přílohou č. 2 tohoto zápisu. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové 

zveřejnit Návrh Rozpočtu MŠ Cvrček na úřední desce a elektronicky. 

Návrh usnesení 8a: Zastupitelstvo schvaluje Návrh Rozpočtu MŠ Cvrček Strážkovice, 

příspěvkové organizace obce Strážkovice, na rok 2020. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 8b: Zastupitelstvo s ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit Návrh 

Rozpočtu MŠ Cvrček na rok 2020 na úřední desce a elektronicky. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 



Bod 9. programu: Návrh Rozpočtu obce Strážkovice na rok 2020 

Předsedající předala slovo předsedovi Finančního výboru p. Káparovi, který předložil 

zastupitelstvu Návrh Rozpočtu obce Strážkovice na rok 2020. Návrh rozpočtu je sestaven jako 

vyrovnaný v celkové výši 21.922.100,- Kč. Na straně příjmů ve výši 17.216.100,- Kč, na 

straně výdajů ve výši 21.922.100,- Kč. Pro sestavení vyrovnaného rozpočtu bylo zapojeno 

financování ze zůstatku na účtech z hospodaření minulých let ve výši 5.006.000,- Kč. 

Finanční prostředky z financování budou použity na dokončení započatých investičních 

staveb, na které byly získány dotace. Zastupitelstvo Návrh rozpočtu obce Strážkovice na rok 

2020 projednalo a schválilo. Návrh rozpočtu je přílohou č. 3 tohoto zápisu. Zastupitelstvo 

dále ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit Návrh Rozpočtu obce Strážkovice na rok 

2020 na úřední desce a elektronicky. 

Návrh usnesení 9a: Zastupitelstvo schvaluje Návrh Rozpočtu obce Strážkovice na rok 2020 

v celkové výši 21.922.100,- Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 9b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit Návrh 

Rozpočtu obce Strážkovice na rok 2020 na úřední desce a elektronicky. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 10. programu: Návrh Rozpočtového výhledu obce Strážkovice na roky 2021-2022. 

Předsedající předala slovo předsedovi Finančního výboru p. Káparovi, který předložil 

zastupitelstvu Návrh Rozpočtového výhledu obce Strážkovice na roky 2021-2022. 

Rozpočtový výhled je sestaven jako vyrovnaný. Zastupitelstvo Návrh Rozpočtového výhledu 

obce Strážkovice na roky 2021-2022 projednalo a schválilo. Návrh Rozpočtového výhledu je 

přílohou č. 4 tohoto zápisu. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit 

Návrh Rozpočtového výhledu obce Strážkovice na roky 2021-2022 na úřední desce a 

elektronicky. 

Návrh usnesení 10a: Zastupitelstvo schvaluje Návrh Rozpočtového výhledu obce Strážkovice 

na roky 2021-2022. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 10b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit Návrh 

Rozpočtového výhledu obce Strážkovice na roky 2021-2022 na úřední desce a elektronicky. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 11. programu: Úprava křižovatky III/15521 a MK Lomec-Střížov v místní části 

Lomec 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na stavební úpravu křižovatky III/15521 a MK 

Lomec-Střížov v místní části Lomec. Vlastníkem silnice III/15521 je Jihočeský kraj, 

zastoupený správcem komunikace SÚS Jihočeského kraje, vlastníkem místní komunikace 

Lomec-Střížov je obec Strážkovice. Důvodem úpravy je nebezpečný výjezd z centra místní 

části Lomec, neumožňující řádný rozhled. Zastupitelstvo návrh projednalo a schvaluje zadání 

vypracování projektové studie úpravy této křižovatky. Zastupitelstvo dále ukládá starostce 



obce pí Halamové vstoupit v jednání se správcem silnice III/15521, SÚS Jihočeského kraje, 

týkající se dalšího postupu. 

Návrh usnesení 11a: Zastupitelstvo schvaluje zadání vypracování projektové studie úpravy 

křižovatky III/15521 a MK Lomec-Střížov v místní části Lomec. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 11b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové vstoupit v jednání se 

správcem silnice III/15521, SÚS Jihočeského kraje, týkající se dalšího postupu stavebních 

úprav křižovatky III/15521 a MK Lomec-Střížov v místní části Lomec. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Bod 12. programu: Veřejná schůze občanů obce Strážkovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na svolání Veřejné schůze občanů obce 

Strážkovice na termín čtvrtek 12.12.2019 od 17:00 hod. Zastupitelstvo návrh projednalo a 

ukládá starostce obce Strážkovice svolat Veřejnou schůzi občanů obce Strážkovice. 

Návrh usnesení 12: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové svolat Veřejnou schůzi 

občanů obce Strážkovice na termín čtvrtek 12.12.2019 od 17:00 hod. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Bod 13. programu: Různé 

a) Předsedající předložila zastupitelstvu žádost Ireny Lustové, Lomec, vlastníka objektu 

Lomec čp. 32 o zpřístupnění účelové komunikace KN 1498/5 ve vlastnictví Obce 

Strážkovice, zapsané na LV č. 1, vše pro obec Strážkovice a kú Lomec. Tato 

komunikace je jedinou přístupovou cestou k tomuto objektu, který je trvale obydlen. 

Komunikace je částečně znepřístupněna náletovými dřevinami a stavbou přístřešku 

pro koně, který je ve vlastnictví Jaroslava a Dominiky Tupých, Haklovy Dvory. 

Zastupitelstvo žádost projednalo a ukládá starostce obce zajistit zpřístupnění této 

komunikace v celém rozsahu. 

Návrh usnesení 13a: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zajistit zpřístupnění 

účelové komunikace KN 1498/5 ve vlastnictví Obce Strážkovice, zapsané na LV č. 1, vše pro 

obec Strážkovice a kú Lomec v celém rozsahu. Tato komunikace je jedinou přístupovou 

cestou k objektu Lomec čp 32, který je trvale obydlen. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Předsedající předala slovo předsedovi komise Ochrany přírody a životního prostředí p. 

Petru Šímovi, který seznámil zastupitelstvo s pokračující kůrovcovou kalamitou 

v lesních porostech v majetku obce Strážkovice. V letošním roce bylo do současné 

doby vytěženo 357 m3 kůrovcového dřeva. Po následné kontrole bylo zjištěno, že byly 

nově napadeny porosty v celkovém objemu 150 m3. Kůrovcové dřevo bude vytěženo 

v nejbližší době v závislosti na časových možnostech těžebních firem a podnebních 

podmínkách. Pan Šíma dále upozornil na nutnost zalesnění holin vzniklých po loňské 

těžbě kůrovcového dřeva v počtu min. 13.000 ks sazenic v druhové skladbě dle 



požadavků Lesního správce. Dále upozornil na možnost získání dotace na výsadbu 

melioračních dřevin a na dotaci na škody způsobené kůrovcem. Dále přítomné 

zastupitele informoval o možnostech získání dotace na zmírnění dopadů kůrovcové 

kalamity v lesích  za období od 01.10.2017 do 31.12.2018. Zastupitelstvo informace 

projednalo a vzalo na vědomí 

Návrh usnesení 13b: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o probíhající kůrovcové 

kalamitě v lesních porostech v majetku obce Strážkovice a možnostech získání dotace na 

výsadbu melioračních dřevin, dotace na škody způsobené kůrovcem a na dotaci na zmírnění 

dopadů kůrovcové kalamity. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

c) Na základě finančního vývoje hospodaření obce Strážkovice informovala předsedající 

o provedeném Rozpočtovém opatření č. 11/2019. Rozpočtové opatření je vyrovnané 

ve výši 49.000,- Kč. Rozpočtové opatření č. 11/2019 bylo schváleno starostkou obce 

Strážkovice na základě zmocnění Zastupitelstva obce Strážkovice schváleném 

usnesením č. 2/8/2018 ze dne 14.11.2018. Zastupitelstvo informaci projednalo a vzalo 

na vědomí. Rozpočtové opatření č. 11/2019 je přílohou č. 5 tohoto zápisu. 

Návrh usnesení 13c: Zastupitelstvo bere na vědomí Rozpočtového opatření č. 11/2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

d) Odstoupení objednavatele od SOD v akci Strážkovice - Intenzifikace ČOV. 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na odstoupení obce Strážkovice od SOD 

v akci Strážkovice - Intenzifikace ČOV. Důvodem odstoupení je, že dodavatel 

vysoutěžený ve Výběrovém řízení ze dne 05.09.2018 na základě nejnižší podané ceny, 

firma DVOŘÁK STAVEBNÍ s.r.o., České Budějovice, IČ: 28096878, neplnila své 

závazky dle uzavřené SOD ze dne 24.09.2018 a následného dodatku č. 1 SOD ze dne 

26.09.2019. Zhotovitel s výjimkou převzetí staveniště prakticky nezahájil práce na díle 

a nereagoval ani na několikanásobné upozornění o neplnění SOD a související výzvy 

k předložení zdůvodnění zastavení provádění smluveného díla. Zároveň svým 

jednáním dostal obec Strážkovice do situace, kdy je podstatně ohrožena možnost 

čerpání původně přidělené dotace na financování předmětného díla. Zastupitelstvo 

návrh projednalo a odstoupení od SOD v akci Strážkovice - Intenzifikace ČOV 

schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce doručit odstoupení od SOD v akci 

Strážkovice - Intenzifikace ČOV firmě DVOŘÁK STAVEBNÍ s.r.o., České 

Budějovice. 

Návrh usnesení 13d1: Zastupitelstvo schvaluje odstoupení od SOD v akci Strážkovice - 

Intenzifikace ČOV uzavřenou s firmou DVOŘÁK STAVEBNÍ s.r.o., České Budějovice, IČ: 

28096878, dle uzavřené SOD ze dne 24.09.2018 a následného dodatku č. 1 SOD ze dne 

26.09.2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 13d2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové doručit odstoupení od 

SOD v akci Strážkovice - Intenzifikace ČOV firmě DVOŘÁK STAVEBNÍ s.r.o., České 

Budějovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 



e) Dodatek smlouvy o dílo na akci „Rekonstrukce sportovního hřiště pro zvýšení 

bezpečnosti jeho využívání“ 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Dodatku č. 1 Smlouvy o dílo se zhotovitelem 

stavby firmou Jan Čížek – DOSTAV, IČ: 113 56 863, České Budějovice, na akci 

„Rekonstrukce sportovního hřiště pro zvýšení bezpečnosti jeho využívání“. Tímto dodatkem 

č.1 se mění ustanovení Předmětu plnění na dodávku skladu sportovních potřeb (nákup 

zahradního domku), který dodá objednatel (obec Strážkovice). Ostatní ustanovení Smlouvy o 

dílo se nemění. Zastupitelstvo návrh projednalo a Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo na akci 

„Rekonstrukce sportovního hřiště pro zvýšení bezpečnosti jeho využívání“ schválilo. 

Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít předmětný dodatek smlouvy. 

Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo je přílohou č. 6 tohoto zápisu. 

Návrh usnesení 13e1: Zastupitelstvo schvaluje Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo na akci 

„Rekonstrukce sportovního hřiště pro zvýšení bezpečnosti jeho využívání“ uzavřený s firmou 

Jan Čížek – DOSTAV, IČ: 113 56 863, České Budějovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 13e2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít Dodatek č. 1 

Smlouvy o dílo na akci „Rekonstrukce sportovního hřiště pro zvýšení bezpečnosti jeho 

využívání“ uzavřený s firmou Jan Čížek – DOSTAV, IČ: 113 56 863, České Budějovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.15 hodin 
Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 


